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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2015/16:735 Tidsplan för bredbandsstrategin 2.0 

I min skriftliga fråga 2015/16:678 till statsrådet Mehmet Kaplan bad jag honom 
att beskriva hur tidsplanen för att ta fram en ny bredbandsstrategi ser ut. Därvid 
svarade statsrådet med ett fylligt svar om berörde själva processen men inte 
själva tidsplanen för när vi kan räkna med att se en ny bredbandsstrategi 
framtagen och antagen. Jag delar till fullo statsrådets uppfattning att tid är 
avgörande och att vi ständigt måste kämpa för att hålla jämna steg med den 
tekniska utvecklingen. Därför är det också väldigt viktigt att vi får en förnyad 
strategi på plats vilket också är bakgrunden till min fråga. Som statsrådet också 
redogör för är den nuvarande strategin från 2009 och till dess att en ny är på 
plats så är det den gamla som gäller.

Mot bakgrund av bland annat ovanstående vill jag åter igen fråga statsrådet 
Mehmet Kaplan:

 

Hur ser tidsplanen för att få fram en ny bredbandsstrategi ut?

………………………………………

Erik Ottoson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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Besvaras senast
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